
Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

 

Protokół nr XXXIV/21  

XXXIV sesja w dniu 22 października 2021 r.  

Obrady rozpoczęto 22 października 2021 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 13:57 tego 

samego dnia. 

10. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 Radnych. 

Obecni: 

10. Andrzej Bąbka  

2. Grażyna Bieniek 

3. Dariusz Chojnacki 

4. Bartłomiej Czaki 

5. Agnieszka Dorawa 

6. Justyna Gapska 

7. Adam Michalak 

8. Tomasz Pacek 

9. Szymon Raczyński 

10. Tomasz Rudny 

11. Tadeusz Szczepański 

12. Marzanna Szewczyk 

13. Alicja Żaguń 

Nieobecni, usprawiedliwieni Radni: Beata Kołota i Mariusz Damrat.  

Lista obecności Radnych stanowi – zał. nr 1 

Lista zaproszonych gości stanowi – zał. nr 2.  

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do zaproponowanego porządku obrad 

XXXIV sesji RM ?  

Radni nie wnieśli.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem porządku obrad ? 

 

 



Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, 

Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń 

NIEOBECNI (2) 

Mariusz Damrat, Beata Kołota 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (zał. 3).  

 

3. Informacja o przebiegu wykonania budżetu, o kształtowaniu się Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Solec Kujawski oraz o przebiegu wykonania planu 

finansowego samorządowych instytucji kultury za I półrocze 2021 r. 

A.Kowalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła ww. informację. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi, zapytania do przedstawionej informacji ? 

 

Radni nie zgłosili.  

Ww. informacja stanowi – załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.   

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec Kujawski na 2021 rok. 

 

A.Kowalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wice Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Solec Kujawski na 2021 rok.  



B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, 

Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń 

NIEOBECNI (2) 

Mariusz Damrat, Beata Kołota. 

Uchwała Nr XXXIV/266/21 stanowi załącznik nr 5. 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec 

Kujawski na lata 2021 – 2024. 

 

A.Kowalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wice Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec Kujawski na lata 2021 – 2024.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, 



Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, 

Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń 

NIEOBECNI (2) 

Mariusz Damrat, Beata Kołota. 

Uchwała Nr XXXIV/267/21 stanowi załącznik nr 6. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie opinii dotyczącej pozbawienia lasu charakteru 

ochronnego. 

 

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – przedstawiła ww. projekt uchwały. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wice Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie opinii dotyczącej 

pozbawienia lasu charakteru ochronnego.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, 

Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń 

NIEOBECNI (2) 

Mariusz Damrat, Beata Kołota. 

 

Uchwała nr XXXIV/268/21 stanowi załącznik nr 7. 

 



7. Podjęcie uchwały w sprawie Programu Współpracy Gminy Solec Kujawski z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022. 

 

J. Żebrowska – Dudek – Dyrektor Wydziału Spraw Obywatelskich -  przedstawiła ww. 

projekt uchwały. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radny A. Michalak – zwrócił się z prośbą, aby kolejne konsultacje z organizacjami 

pozarządowymi w sprawie ww. programu były zorganizowane w godzinach popołudniowych.  

J. Żebrowska – Dudek – Dyrektor Wydziału Spraw Obywatelskich – odpowiedziała, że 

zostanie to wzięte pod uwagę.  

 

D. Chojnacki – Wice Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie Programu 

Współpracy Gminy Solec Kujawski z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

rok 2022.  

  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, 

Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń 

NIEOBECNI (2) 

Mariusz Damrat, Beata Kołota. 

 

Uchwała nr XXXIV/269/21 stanowi załącznik nr 8. 

 



8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Solec Kujawski w roku 

szkolnym 2020/2021. 

 

K. Małecka – Kierownik Ref. Edukacji – przedstawiła ww. informację.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionej informacji ?  

Radni uwag nie wnieśli.  

9. Wolne głosy i wnioski. 

 

Radna M. Szewczyk – zgłosiła wnioski dot.  

- podjęcie działań związanych z usunięciem zacieków na elewacji budynku świetlicy 

„Jagódka”. 

Odpowiedzi udzieliła T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego informując, że firma w 

ramach gwarancji sprawdzi stan elewacji i przyczynę powstania tych zacieków.   

- przeprowadzenia kontroli posesji tych właścicieli, którzy pobrali dotację z Gminy na 

wymianę piecy, a mimo to w dalszym ciągu palą w starych piecach.    

Odpowiedzi udzielił C. Ball – Dyrektor WUM informując, że podstawą otrzymania dotacji z 

Gminy jest likwidacja starego pieca, nie ma zatem takiej możliwości, aby właściciel zostawił 

stary piec i w nim dalej palił. Jest to komisyjnie sprawdzane zarówno przed udzieleniem 

dotacji jak i po. Poprosił Radną o namiary na osoby, gdzie zachodzi podejrzenie, że palą 

śmieciami.    

Radny A. Michalak – zgłosił wnioski dot.  

- symulacji kosztów związanych z nauką pływania w Ośrodku Sportu i Rekreacji, 

Odpowiedzi udzielił W. Lutowski – Dyrektor OsiR 

- objęcia pomocą finansową jaki i psychologiczną rodziny i dzieci, którym zmarła mama. 

Odpowiedzi udzieliła H. Stamm – Dyrektor MGOPS informując, że Ośrodek już zajął się 

dziećmi zmarłej. Odpowiedzi udzieliła także T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego 

informując, że dzieci otrzymały opiekę, a szkoła zapewniła pomoc psychologiczną.  



Radny T. Rudny – zgłosił wnioski dot.: 

- działań podejmowanych przez Gminę w sprawie poprawy jakości powietrza (jakoś 

powietrza m.in. na Osiedlu Leśnym nie jest najlepsza).  

Odpowiedzi udzieliła T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego wyrażając obawę, że przy 

planowanych wzrostach cen węgla, wiele osób starszych, o niskich dochodach nie będzie stać 

na zakup węgla.  Ponadto informacji udzielił C. Ball – Dyrektor WUM o podejmowanych 

przez Gminę działaniach w tym kierunku. 

- zachęcił zebranych, jak co roku do wzięcia udziału w akcji wsparcia osób potrzebujących w 

okresie świątecznym. Zwrócił się z prośbą do Dyrektora MGOPS o przygotowanie listy osób 

potrzebujących.  

Radny T. Pacek – zgłosił wniosek dot. braku możliwości skorzystania z uruchomionego 

przez NFZ programu bezpłatnych profilaktycznych badań dla osób powyżej 40. Roku życia. 

Solmed bierze udział w tym programie ale nie wykonuje tych badań póki co z przyczyn 

technicznych. Poprosił o wyjaśnienie oraz kiedy zostanie usunięta ta przyczyna.  

Odpowiedzi udzieliła M. Szalewska – Prezes Solmed Sp. z o.o. informując, że został 

wyznaczony termin rozpoczęcia realizacji tego programu przez spółkę na dzień 1.12.21 r., w 

związku z koniecznością powołania koordynatora ds. koordynacji świadczeń leczniczych.  

Zapewniła, że w przyszłym tyg. Solmed zacznie te usługi świadczyć.  

Radna Alicja Żaguń – zgłosiła wnioski dot.: 

- dokonania zmian na tablicy informującej o zmianie organizacji ruchu przy ul. Bydgoskiej i 

św. Stanisława. Tablica została niefortunnie wykonana, ponieważ sugeruje przejazd ul. 

Bydgoską na Plac Jana Pawła II, a nie ul. Św. Stanisława.  

- rozważenia możliwości udzielenia dofinansowania przez Gminę filtrów  nakominowych 

wykonanych przez Politechnikę Śląską, zakładanych przez właścicieli posesji. Koszt 

założenia filtra to ok. 2.000 zł.    

Odpowiedzi udzielił C. Ball – Dyrektor WUM informując, że ponownie zostanie 

przeprowadzona analiza odnośnie filtrów nakominowych na terenie kraju i informacja 



zostanie radnym przekazana. Natomiast zmiana na tablicy informacyjnej zostanie zgłoszona 

do Zarządu Dróg Wojewódzkich w Bydgoszczy w celu jej poprawienia.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – zwrócił się z prośbą o przedstawienie informacji na temat 

zniszczeń na terenie Gminy jakie powstały po wichurach, które miały miejsce 21.10.21 r.  

M. Rudna – Plewa – Sekretarz Gminy – przedstawiła dane z dnia poprzedniego uzyskane 

od Straży Pożarnej. Straż interweniowała 17 razy, największe szkody zanotowano w ul. 

Powstańców, gdzie doszło m.in. do zniszczenia 3 aut, na które spadły drzewa, strażacy 

głównie usuwali powalone drzewa z dróg.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – zaapelował do mieszkańców o zabezpieczenie mienia, 

żeby wiatr nie wyrządził jeszcze większych szkód.    

 10. Zamknięcie sesji. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podziękował Radnym, gościom za przybycie i zamknął 

obrady sesji o godz. 13.57. 

 

 

 Bartłomiej Czaki 

Przewodniczący 

 

Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

  

 

Przygotowała:  

 

Katarzyna Ciudzińska 


